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allegedly stated he was going to attend the JACK RUBY 
trial together with background information concerning 
him. 

At approximately 9 a.m. on February 17, 1964 
Deputy Sheriff MO COY was also furnished the foregoing 
information comerning GLASS. 

At approxlmately 12:25 p.m. February 17, 
1964 Sheriff BILL MCKER, Dallas County Sheriff's Office, 
te3ephenidlay advised that DAVID CONRAD GLASS had just 
been arrested and lodged in the Dallas County Jail for 
carrying a cv)=ealed weapon. He stated that GLASS had 
been arrested in the vicinity of the courtroom where the 
JACK L. Ri.SI trial was in progress and he was armed at 
the time of his arrest with a loaded 32 caliber revolver. 
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On Februa y 19, 1964, the Los Angeles Office 
advised that DAVID OLDER, Television Producer,_ 8Q 
Sunset Boulevard, ollywood:-Cilifornii;Diad advised 
SA—JOHN-S:-TEMPLE that he andiimbers of his staff were 
reviewing a documentary film that his company had 
produced entitled "Making of the President, 1960". 
This film concerned the late President JOHN F. 
KENNEDY and contained soma film clips of Mr. KENNEDY's 
appearance in Houston, Texasl  in September, 1960; where 
he gave his famous speech on religion before the 
Texas Ministerial Council. 	. 

Mr. WOLPER advised a number of individuals 
on his staff were convinced that one of the spectators 
sitting in the front row of the large groupi.• of 
people in attendance to hear KENNEDY's speech was 
LEE HARVEY OSWALD. Mr. WOLPER stated "It was either 
OSWALD or somebody who sure looked like him". On 
February 13, 1964, WOLPER productions furnished the 
Los Angeles Office with a "71 a 91 inch blowup of 
a 16 mm. frame which contains a photograph of the 
individual whom WOLPER thought might possibly be 
OSWALD. 

It should be noted that LEE HARVEY OSWALD 
departed for Russia from the United States in 
September, 1959, and remained there until his return 
to the United States in June, 1962. It should 
therefore be noted that at the time of President 
KENNEDY's appearance at Houston, Texas, in September, 
1960, LEE HARVEY OSWALD was in Russia. 
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Attorney WILLIAM A. McKENZIE, with offices in the Fidelity 
• Union Life Building, Dallas, Texas, and who has been retained as 
counsel for ROBERT OSWALD and MARINA OSWALD furnished trfollowing 
contents of a letter he had received from Attorney MARK LANE of 
Few York City. Mr. McKENZIE related he did not intend to 'permit 
MARK LANE to question his clients, MARINA OSWALD or ROBERT OSWALD, 
in any manner whatsoever and would not permit them to answer any 
of LANE's queitions. Attorney LANE's letter is as follows: 

"February 24, 1964 
"William McKenzie, Esa. • 
631 Fidelity Union Life Bldg. 
Dallas, Texas 

"Dear Mr. McKenzie: 

'sits per our telephone conversation of this evening, I'm 
writing to you to request permission to meet with your client, 
Marina Oswald, in your presence, for the purpose of asking her the 
following questions, all of which I believe are directly related 
to my representation of the interests of her deceased husband. 

"1) Was she questioned by the Dallas police on 
November 22, 1963? 

"2) Did thi Dallas police on November 22, 1963 or on any 
date subsequent to that time, ask her if in fact her husband. 
owned a rifle, and what was her answer to that question? 

"3) Was she shown a rifle on November 22, 1963 by the 
Dallas police and asked at that time if the rifle then displayed 
to her was in fact her husband's rifle, and what was her answer? 

"4) Did she on November 22, 1963 or November 23, 1963 
or on any date subsequent tell her mother-in-law that she Marina 
had informed the police that the rifle shown to her on November 22, 
1963 was in fact different from the rifle which was owned by' her 
husband? 

"5) Was she aware of the fact that I had been retained 
to represent the interests of her husband and that I had sought 
repeatedly to talk to her in that regard? 
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"6) During the first four weeks following the death of 
her husband, how often and for what period of time was she 
questioned by agents of the Federal Bureau of Investigation, 
the Secret Service, or any other law enforcement or investigatory 
agency? 

"Thanking you for)our cooperation, I am 

"Sincerely yours, 

"/s/ MARK LANE 
"Mark Lane" 

Q'r 9 
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Mrs. RUTH PAINE, 2515 W. 5th Street, Irving, Texas, was 
interviewed and furnished the following information:  

Sometime in the latter part of January or early part of 
February, 1964, she received a telephone call from Mrs. SHIRLEY ' 

.111A______,RTIN_ Mrs. MARTIN stated she was in Dallas and would like to 
Inow if she could come out to talk to Mrs. RUTH PAINE about the.  
assassination of President JOHN F. KENNEDY. Mrs. PAINE told her 
to come on out. 

A short time later, Mrs. MARTIN arrived at Mrs. PAINE's 
residence in Irving with her (Mrs. MARTIN's)four children, ages 
9 through 18, and dog. She spent about two hours at Mrs. PAINE's-
home questioning her about LEE HARVEY OSWALD and about the 
assassination of Presidert KENNEDY in general.. Mrs. PAINE told 
her what she knew absout OSWALD. Mrs. MARTIN indicated she was 
conducting her own investigation of the assassination and had come 
to Dallas from Hominy, Oklahoma, for this purpose. Mrs. MARTIN 
stated that while ber ViiiiTand did not approve of her venture she 
was not convinced that LEE HARVEY OSWALD had shot President 
KENNEDY although at the same time she was not convinced he had not 
killed him. 

Mrs. MARTIN stated she felt tie evidence was not fully 
incriminating as far as LEE HARVEY OSWALD was concerned and she 
wanted to satisfy herself as to the facts. She indicated she had 
_spent mat of her time in Dallas retracing the route of OSWALD 
following the shooting of President KENNEDY and had timed the 
alleged escape routs of OSWALD following the shooting. 

Mrs. MARTIN stated she did not believe the gun photo-
graphed at the police dspartmsnt was the same gun which was 
being held by OSWALD in a picture released to th3press later. 
She referred to a photograph taken sometime prior to the assassi-
nation sht!wing OSWALD holding a 'rifle. 

Since the date of ber contact with Mrs. PAINE, Mrs. 
MARTIN has called on the telephone from her home in Hominy. 
Oklahoma, many times and has written almost daily letters to 
Mrs. PAINE all along the same linel looking for inconsistencies in 
the case and seeking to find out why OSWALD shot President KENNEDY 
if such was the case. 

37.3 
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Mrs. PAINE characterized Mrs. MARTIN as a "bright nut,"-:. . 
explaining that Mrs. MARTIN has an excellent mind up to a certain 
point but in her opinion reaches certain conclusions, which may 
be foregohe conclusions, in spite of the evidence. 
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IV. ALLEGATIONS REGARDING ACQUAINTANCESHIP OF 
LEE HARVEY OSWALD AND JACK L. RUBY 
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On November 27, 1963,_Attorne;-AUlat ALCOCE RUIZ, 
Calle Masarik No. 511.11eico, D.F., Mexico., to ephones 5-10-26 
1E3-43:42:197—idilsed that he andd - his wife, DOLORES AHEDO DE 
ALCOCER, and ber friend, MARIA LUISA LEON, on the wt5rning of 
Fovember 21, 1963, at about 9 a.m., departed the Gunter Hotel, 
San Antonio, Texas where they were then staying, for a shopping 
tour, and as -fb-4___ left the hotel they saw a very fat woman wearing 
glasses, green cotton dress, age 50, about 5'7' tall, and weighing 
pc,ssibly as much as 200 pounds, with low bust and hair dyed blonde. 
At about 1 p.m., on this same date, they saw this vil.,,man still 
stanling at the same location in front of Curl's Store near the 
cun*er Hotel, as the motorcade of President ATOgN Y. 'Ismail.  passed 
this location. 

Mr. RUIZ stated that on November 22, 1963, following 
the assassination of President KENNEDY in Dallas, Texas, he and 
his wife were watching the television programs and at about 6 p.m., 
fn11,_,, oing the apprehension of LEE HARVEY OSWALD, tbey were watching 
an interview of the manager of the guest house where OSIRLD had 
et9yel, and during the course of this interview, the television 
picked up the same fat woman they had seen in San Antonio the 
previous day. 

Oa November 24, 1963, following the killing of LEE 
HARVEY OSWALD, they also saw on tFievision JACK RV BI's sister, 
PV A CRAY.T, being interviewed, and they identified her as the 
same fat ivolan itey had seen in San Antonio on Ysvember 21, 1963, . 
and on televist.on on November 22, 1963. 
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Date  December 23, 1963 

f ), : ' .; , i 7 k //t;  

a 
Mrs. REX 660DMAN, 3929 Rawlins Streett, manager'of the 

apartments where EVA GRANT, sister of JACK RUBY, resides, stated 
that EVA GRANT on November 21 and 22, 1963, was convalescing 
from an operation and had been staying close to home for at l'' 
least a week immediately preceding the assassination of 
President KENNEDY. Mrs. GOODMAN stated she personally checked 
on Mrs. GRANT each day during the week prior to the assassination. 
She stated it was impossible for EVA GRANT to have been in San 
Antonio, Texas, on November 21, 1963, as alleged. She further 
stated EVA GRANT is 45-50 years of age, 5'4" tall, 140 pounds, 
and has red hair. 

3" 7 
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On February 11, 1964 
Police 	Depertment, assigned to the Auto Pound, Dallas, Texas, 
ads ise4 SA NAT A. PINKSTON that epproximately twn weeks ago his 
Children, who reside with 
DallIV-TVIi-.,61  to his mother 
through the children of the 	

eceived informatio 
family, 

	

IFI, that 	 mo 	who spends a lot o the time at 

	

USO in 	las, had reportedly made a statement to the effect 
that.a young serviceman Who was stationed in the Dallas area at 
the time of the assassination of the President and the killing of 
OSWALD had made a statement aftsr seeing photographs of OSWALD and 
RUBY that be knows thea, that they lived several blocks -apart, and 
that he had seen them talking together on Jefferson in Oak Cliff 
on several occasions. . 

advised that his children stated 
that this serviceman has now reportedly been transferred to some 
base in Alaska. 

further stated that it is possible that 
=Ma mother, Who reportedly started this conversation, has 
been affeotal mantally and mLy net be a completely stable person. 

requested that if any investigation 
is conducted in this matter in his neighborhood that the fact . 
that he furnidhed the information be maintained in confidence in 
order to avoid any complications with his neibora. 

.. 	• 
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advised t 	her moor has never wor ed with the USO  
and is not the source of'any info mation co -rning • 
JACK RUBY or LEE HARVEY OSWALD. 	 aid tIiat 
MRS. KATHERINE WINSOR, an elderly 	 o ves at 5861 
Morningside Avenue in Dallas has worked for the USO for 
many years and may be the source of such information. 

3' 
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MRS. KATHERISEXIINSOR, 	orningside  Avenue,  
_ 

palla  advised that she has worked for t e USO for more 
than 0 years and still works on behalf of that organization. 
She said that shortly before the assassination of President 
KENNEDy.she had become acquainted with one CLIFF, last 
name unknown, who visited the USO in Dallas several times. 
She did not know 	anyone else at the USQ who knew CLIFF nor 
cculd she furnish any information as to where he lived, 
or whether he was in the Army, Navy, or Air Force. He 
never mentioned where he was stationed and always wore 
civilian clothing when visiting the USO. 

Shortly after the assassinat i on, he pointed out 
on a Pallas map three points forming a triangle, eadh 
point in the triangle two or three blo ks away from each 
oth4:r. One of the points represented hb place where 
CLIFF 'said JACK RUBY had lived, one where LEE HARVEY 
OSWALD' had 1.ived, and one where CLIFF was living. At 
that time CLIFF had been discharged from the service and 
wae looking for work in Dallas. According to him, RUBY, 
OSWALD, and CLIFF had lived at the places he described, 
In the Oak Cliff section of Dallas, as of two weeks prior 
tc the time of the assassination. CLIFF said he believed 
he had observed RUBY and OSWALD together on Jefferson 
Street, in the Oak, Cliff section, on several occasions 
pricr to the assassination, and for that reason felt they 
were acquainted. He furnished no further pertinent in-
formation. 

MRS. WINSOR said that CLIFF head been unsuccess-
ful 

 
 in finding work in Dallas and had left to return to 

his home in California. MRS. WINSOR s id she did not know 
in what part of California CLIFF lived. 

MRS. WINSOR was unable to fu ish any further 
information. 

on 	2/18/64  at 	Dallas, Texas 	1") 	Fjio DL 100-10461  

by Special Agent 
 W. JAMES WOOD/tll 	 2/19/64 

Dote dictated 	
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On January 2n, 1214, Mt. C. PA&ITER, 602 Finns Avenu 
Auetin, Texas, advised SA E. T. BARK that his brother BILL NTER 

telerhete number 9455776, Area cede 705, 
visited him in Austin, Teraa, and advised him that he came to 
Dallas, Texas, en the Monday before Christmas Day and en route 
made an effort to locate the approximate spot Where President 
JOHN F. KENNEDY was assassinate/. While attempting to locate 
thin area, he became lost and drove about one mils beyond the 
actual locatt7a,of t7:14, asaaseinetien, Where he want into a service 
station and made inquiry concerning the actual location of the 
assassination. 

C. P. WINTER did not knew the exact name of the service 
station or the location of it, b...t ha believed his brother, BILL 
WINTER, could furnish this infTrmatiftn. 

It was the imprificgite. rf BILL W:YnIR that the service 
station attendant in DellaA was personally acquainted with LEE 
EARVEY oswAnn and also with JACX MY, had that both of them 
might have traded at the service station, and his brether .indi-
cated that pethaps the two were acquainted with each other. 

Februsry 5, 12E4, the Wnmewlie Office advised that 
E 	';72ER, 	 was interviewed on - 

January 	1S64, 	he ae;.v-a01 tat.. he ie sell-employed in the 
trucking bwinees at Rlcuml LA*. Daring Christmas weak 1963, he 
left his Time withlhis faleily by automobile to visit his brother, 
C. P. WINTER, cf Aastin, 	EA denidei en rmte, While p*.ssing 
.tbrmilh Dallas, to visit the atsaeinatice spot of the late 
President JCL F. KENNEDY. DA had a map in his possession Whidh 
indicated the it of the amaesination, ht,wever, in attempting to 
follow the map, he missed the location. AA be recalls, the 
aesaseinatilm spot is located by triengle streets and he actually 
got on the wrt:ng *treat near the triengle location. 

He stopped at a service station at 100.0 A24 'on 
DecaMber 22, 1963, to inquire ccncerning directions to the 
assarainatiein spot. This service station, ashes discovered, was •
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approximately me mile south of the assassination locations 'and 
he is reasonably certain it was cn Houston Street. The service 
station was located en the left side of the street as one pro-
ceede away from the assassination spat. There were no other 
service stations near this particular service station, and, as 
he recalls, there was a small restaurant on the same side of -
the street about a block south of the 'mice station. He does 
not recall the color of the service station but remembers the 
rest rooms of the station were en the south side of the station. 

As he recalls, the service station soli off brand 
gasoline, anl he still has a tt.cket from this station indicating 
he purchasei three g4lons of gasoline. Although the top of this 
ticket is tcrn off and be cannot real from the ticket the name of 
the station, the ticket doss 'ay, Mee Cloco gas and oil,' thus 
WIN= assumes the station ws sell".ng Gloco gasoline. The 
station gave away 	Green Stoma or other type trading stamps 
and, as he recalls, the istatir..n had at letst four gasoline pumps 
and had a grstse and we:4h rack. Thsre were two attendants at the 
service station; however, he con only describe the individual Who 
dire:A.6A him tt. the apaassimation site and Whn sold him the three 
gallons of gasoline. He described this individual as follows: 

Race 	 'White 
Sex 	 Male 
Age 	 55 
Heiiht 	 6 feat 
Weight 	 161-170 lbs. 
Eyes 	 Unkniwn, wearing no glasses 
Bair 	 V,.3rmnum 
Complexion 	 Medium 
Drees 	 wearing usual service station- 

type attendant's uniform 

W=ER recalls having asked thin service station 
att4nlant above described the direction of the site of the 
asiaselnati.)n, and' the service station attendant was able to 	 
point in the direction of the assaeginatial location, and be, 

• 
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WINTER, was actually able to observe the location from Where they 
were standing in the driveway of the service station. . 

As he recalls, in discussing the assassination spot with 
the service station attendant, the latter mentioned that both LEE 
OSWALD and JACK RUBY had been customers of the service station in 
the past, and that RUBY "lived a little way" from the service -  .* 
station. He believes this is all the attendant mentioned to him 
relative to either RUBY or OSWALD, and he had no further conver-
sation with the attendant. 

. F.  
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ICX ruu.v.s, mnnwier of the Octal Luck Oil. Company  
1912221Arr2lceStation, 152, 
advised he l be.G-Fiiional.ly  acquainted with JACK AtitY, Who 
WAS an occast6nal met:Inner in his eervize station. However,._ 
he state3 ho had never known LEE HARM OSWALD althou;h pdtlicitY 
fAlf,wing tNe a&ess?inatin of Presideat :Tom F. KENNEDY at 
Dalla on Novargs*x 22, 1?63, in&xatel t'Avf.t both JACK RUBY and 
LEE HARVEY OSWALD 	zeetlei in an urea not to6 distant from 
the location cf the etatIon. 

WILLZE E. 
Christmiti, 
one 0'. P. 
a.745 42, 6 

He, sail he hal no recollection cfwaiting on a Mr. 
lirlY7LF, of P.r-larl La'ke, Minnevtta, to the Mynday before.  
1?5;74 at 1%00 AM. Ha determined that two employees,' 
LYATZS, ale n2, 5 17614t.., 2'inches, and one JAMES SUTTON, 
rEtef., 1 Lneh, wAre on dkIty at 1(100 AM on December 22, 

Mr. ?r=115 pail that he Nnwe tf no aeffciation or 
741.1.4.!irro 'r ether crznentin between LEE RARVEr 

OSWALD anl :TACK EVn", a:!,1 lit Lad nevi 	cu,t1mer or ratrtn 
the Cate-;t1A1 	1f0..11 ,  elvt, r:1,1171z, Tawas, When they were 

oper?sted 'by RVPf. 

11C-1/.461 
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Mr. J. if-EMS, MILLta4111  Dally adviimid that he 
was employed by the Good Luck ftil Comrany Olacc) Service Station 
at.1502 N.:4th Bangs on DeceMher 22, 1963. -Be bald that he knew 
that JACK RUBY was an occasional customer of this Station and 

. after the assassinaticn of President KENNEDY on November 22, 1963, 
and the murder of LEE EARVEY OSWALD cn November 24, 19638  it was 
coMmon.discusAion among all employeea at the service station that 
RUDY had been a cuetomer there and some of the employees knew 
RUBY's roommate, GEOR2E SENATOR, still buys gasoline from the 
station cn occasion. 

Ee said that haled never knows LEE EARVEY OSWALD or 
anything about Ittift until after the two aforementioned incidents, 
and then it was determined that Racr and CSWALD had both lived 
in an area Whidh was not very far frcm this filling. station. He 
said he had no recllection of waiting on a cuatomer fram Minnesota 
on December 22, 1963, but many out-of-town customers had made 
inquiry coacerriag the 1...)-catien cf the assassination site, Which 
may be reAtily viewed from the service station, Whidh is located 
about a mile or 27 south nf the Texas School Bo61: Depository 
Building in Della*, Texas. 

He still that he recal:el that he wrked from 6100 AM to 
4s30 PM on DeceMber 22, 1963, and CAMtt SUTTON vas the other 
em7loyea et.Ao worked at the station from 8805 AM to 6800 PM on 
that date, together w!..'.14,ir. TCMYNTILINS, the maxtgar of the 
stetion. Mr. LEWIS BALI tb.at he did not know J.k.7K RIMY as a 
petrel:mil friend aAd 11.."16W of no re3ationship or aasociation 
between RVBY &AI OSWALD, and le did not reca/1 that OSWALD bad 
ever been m patron of the service station. EA said he had never 
patronize; the Carousel Club or Vegas Club When they were operated 
by JACK ma in Valles. 

• DL 100-104614, 
2/1V64  of 	Dallas, Texts FIN #  DL 44-1639  

WILL RAITEN GRIFPIN and 
by Special Agent 8  

 

ARIZOR E. CARER - LAC '  Dote dictot•41  4/12/64  • 
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Az_4676; 	 Date  2/17/64  

• Mx. JAMEAWTT0N, 11...4 let7xci.itt.e.S1. .2...ir radvieed he 
was employed by tha (Mod Lurk Oil Comps -ay Ol000) Service Station 
at 1502 North Zan2s since late October 1.963. He-said he recalled 
that he worked the 8300 AM to 600 PM shift on DeceWber 22, 1963, 
but he tad no personal recolleotion of wmiting on a WILLIS R. 
WINTER, of Round Like, Minnesota, at 1/40 AM on that date. He 
said that numerbtus out-of-town visitor patronize the station 
and eines the aesassiaation of-President KENNEDY and the murder 
of LEE HARVEY OSWALD at Dallas, frequent inquiries are made by 
out-of--stn tie and out-of-town visitors concerning the directions 
for reaching the assassination site. 

• - 
He said that he dil not personally know JACK RBI', but 

he had been toll ty Mr. MULLINS an Mr. LEWZ3 that JACK RUBY, Who 
bna bsen acco.sal of the murder of LEE HARVEY OSWALD, was a former 
customer of the station prior to the murder of OSWALD. He said he 
had never known LEE HARVEY OSWALD, but he had read may news • 
articles and hear/ many ralto a.nottnoements and obsSzved television 
pirgrams 	wsra prestnte/ after the assassination of Prefident 
YEINEDY, mad thro'agh the media be knew What these persons locked 
like. 

He ilia that everyone was constantly discussing the 
various news articles, press releases and radio Frograms around 
the statiam, btt 110 felt evre he hal not eivieed anyone thnt he 
knew of any relaticnehipbetioaea RAY and OSWALD or that both of 
thcm were castamers of the rtation. 

He &dotted that he is 42 ye re of ago, 6 feet, 1 inch 
tall atal 	about 178 to 190 poo.nds, and that no other employee 
Who was cn duty cm December 22, 1363, was his height, age or 
build. HA sail that J. Si. LEWIS vas only S feet, 2 inched tall 
and only alout 30 years old, and the manager, Mr. %TM HOLLINS. 
was alb .t 5 fest, 11 ludhes aal welybel ;Alo4t 210 pounds. 

He had no idea concerning the identity of any .other 
person Who wig%t have beta around the station on the morning of 
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December 22, 1961, tba might have related the stsry to Mr. 
WINTER of R.:,und Lake, Minnesota, ccncerning the identity and/or 
s3eociation cf JACK RUBY and LEE BARVE/ OSWALD. 

Be said he had never attended the Vegas Club or the 
Carousel. Club at Dallas When they were operated by JACK RUBY 
and he had no recollectinn cf ever having sears RUBY or OSWALD 
perenallY oven t.hr:u?h they we7:e kne.'wn to have resided at resi- 

dences Which ...tre 	far fir.vi the Glocc St.e.i.711, Dallas, Teras. 
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V. BACKGROUND INVESTIGATION 

A. Residence -- October 19, 1962 - November 3, 
1962 

B. Interviews with Robert Lee Oswald Relating 
to Light Meter, Cameras, Richard M. Nixon 
Incident, Suicide Attempt of Subject and 
Contents of Robert's Diary 

C. Signed Statement of Vida Oswald, Wife of 
Robert Lee Oswald, Concerning Relationship 
Between Marina Oswald and James Herbert Martin 

D. Associates, Acquaintances and Others Allegedly 
in Past Contact with Subject 

E. Subject's Address Book and Notebook 

F. Investigation at Public Libraries Concerning 
Lee Harvey Oswald 

G. Investigation Concerning Alleged Suicide 
Attempt of Lee Harvey Oswald and Autopsy Report 

H. Interviews with Marina Nikolaevna Oswald, nee 
Prusakova, aka. Mrs. Lee Harvey Oswald, and 
Data Concerning 
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A. Residence -- October 19, 1962 - November 3, 
1962 
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Mr. GARY EpYLOR, 3948 Orlando Port, Dallas, Texas, 
when interviewed o January-3071964715ointed - crit-C4.--  
Pendley's Sinclair Service Station, 1600 North Berry Street, 
Fort Worth, Texas, as the place where he rented a U-Haul 
Trailer around the early part or possibly middle of October, 
1962 for use in moving LEE and MARINA OSWALD from Fort Worth 
to Dallas. He stated he was accompanied by his ex-wife, 
ALEXANDRA. 

Subsequently, a check of records at Arcoa, ortland, 
Oregon, on February 3, 1964, disOlosed that a G. E AYLOR or 
S. E-, AYLOR, Driver's License 3134711 or 5134711 rented a 
trai er at Pendley's Service Station on November 30, 1962. 

In addition, TAYLOR's ex-wife, ALEXANDRA)TAYLOR, 
when interviewed at New.YOrk on February 5, 1964, stated 
she believed the U-flaul- Trailer mentioned above was rented at 
a place on Maple Avenue, Dallas,  Texas.  

• 
• / ; 	, 	 17; 
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Mr. GARY E. TAYLOR, 3948 Orlando Court, was 
reinterviewed in connection with attempting to ascertain 
a place of residence for LEE HARVEY OSWALD for the period 
October 19, 1962, to November 3, 1962. 

He advised be has driver's license 1606670 and 
the U-haul trailer mentioned previously by him was rented 
at Fort Worth and not Dallas. He added he was in the lawn 
maintenance business around that time and rented numerous 
trailers in connection with his business in and around 
Dallas; however, he definitely recalls that the trailer in 
queption was rented at Fort Worth. 

TAYLOR reiterated that he had no knowledge of a 
place of residence for OSWALD for the period mentioned 
above; however, he thought that he once went looking for 
the OSWALDS somewhere along N. Beckley, Dallas. He added 
that he recalls passing by the Cozi-Eight Apartments, 1306 
N. Beckley, and he suggested this as.a possible place of 
residence for the OSWALDS, although he had no basis and fact 
to believe this. He could furnish no additional information 
in this regard. 
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Dot.  3/2/64  

Mrs. JOHNNY (EDITH),EREz, Resident Manager, 
Cozi-Eight Apartments, 1306 N. Beckley, advised she has 
been the Resident Manager of the Cozi-Eight Apartments 
since August 1962. She stated LEE HARVEY OSWALD was 
never an occupant in these apartments. 

Mrs. PEREZ stated the actual records are kept 
by the owners of the apartments, Mr. and Mrs. SAM MORRIS, 
77 Belt Line Road, DeSoto, Texas. . 
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Mr. SAN MORRIS,  	Readrataik'he ti 
the owner of the Cozi-Eight Apartments, 1306 N. Beckley, 
Dallas, Texas. 

Mr. MCRRIS made available his records in con-
nection with occupant., of the Cozi-Eight Apartments for 
the period July t.hrcug'n Deceniber 1962.- 

These records were examined under the name LEE 
BARVEY OSWALD and under OSWALD's known aliases with 
negative results. 

MoRR'.'S etate'd he was acquainted with 411 his 
tinant.a fEtri.n1 the above-mentioned period, and LEE HARVEY 
OSWALD was definttcly not a tenant in his apartment?. 
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The following investigation was conducted by 
SAS THOMAS J. CARSON and RAYMOND P. YELCHAK at Dallas, 
Texas, on February 6, 1964: 

A check of the Dallas city directory failed to 
reflect a U-Haul or other trailer rental company on 
Maple Avenue. A check of the current Dallas telephone 
directory failed to reflect a U-Haul trailer rental 
company on Maple Avenue, however, it did reflect a E-Z 
Haul Rent Center at 5333 Maple Avenue. 

A physical check of the Maple Avenue, Dallas, 
failed to reflect a trailer rental company. It is noted 
Maple Avenue runs East and West from the 2400 Block of 
Mc Kinney Avenue to the intersection of Proctor Street 
and Thurston Drive. It is also noted that GARY E. TAYLOR 
and his now ex-wife, ALEXANDRA, lived at 3519 Fairmount 
from March through December, 1962, and Fairmount runs 
parallel with Maple Avenue. 

On February 7, 1964, the following investigation 
was conducted by SA RAYMOND P. YELCHAK at Dallas, Texas: 

TODDACOOK, Ownerr_Cook1S_PaiAt_and-Body_Company_x 
_- 

.r, I. 

T, 	5333 Maple Ayenue, advised a Mr. GRAHAM MANESS formerly 
operated  a U -Haul trailer rental at this address. Mr. 
MANESS is now with the Shell Service Station at 2444 
Inwood Road. 

Mr. GRAHA MANESS, B„ J. •s Shell Service-. 
Atation,..2444 Inwood.Road, advised he formerly operated 
a U--Haul trailer rental service at 5333 Maple Avenue 
up until the early part of 1963. He indicated this service 
station is located almost directly across the street 
from a Texaco service station located at 5318 Maple 
Avenue. He advised he would check through his rental 
• records in effort to locate a record of a trailer rental 
by GARY E. TAYLOR in 1962, 

3'6 
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Date  February 13, 1964 

Station, 
trailer 
part of 
records 
by GARY 

Mr. GRAHAM MANESS, B. J.'s Shell Service 
2444 Inwood Road, who operated a 0-Haul 
rental at 5333 Maple Avenue until the early 
1963, advised after checking through his 
he could locate no record of a trailer rental 
E. TAYLOR In 1962. 
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1 

Mr. JOE 	REE, Resident_Secretary, Dallas, 
Texpe, made available photostat copies "orrX,M.C.,A,,ribt 
receipts for LEE OSWALD for the period October 15 to 
0!-tuber 19, 1962. 

Mr. MC BEE advised that there is no way of 
telling from. these receipts who paid the rent and he can 
only aamme that OSWALD made the payments. 

The photostat copies of the rent receipts are 
being retained. 

S 
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x 
Mr. CECIL E. JORDAN, 5211 Akard Street, Dallas, Texas 

furnished the following information: 

He is the manager of the rooms for rent located at 
the above address, second floor. This is the only rooming 
house located near the YMCA, 605 North Ervay. 

JORDAN advised that LEE HARVEY OSWALD never occupied 
one of his rooms. 
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B. Interviews with Robert Lee Oswald Relating 
to Light Meter, Cameras, Richard M. Nixon 
Incident, Suicide Attempt of Subject and 
Contents of Robert's Diary 
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Date 	2/10/64  

 

  

ROBERT OSWAID advised that he has never seen 
any light meter beloaging to LEE:HARVEY OSWALD and does 
not know if LEE HARVEY OSWALD ever owned, possessed or 
used a light mster. He further stated that LEE HARVEY 
OSWALD did not leave a light meter or similar device in 
his possession st spy time. 
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Data  February 16, 1964  

ROBERT SWALD,.1009 Sierra Drive,, Denton, Texas 
viewed photographs of Stereo Realist camera and'Cudri--2-  
camera, and advised that he did not recognize either of these 
cameras property of LEE HARVEY OSWALD, but also 
stated he was not familiar enough with the cameras owned by 
LEE HARVEY OSWALD to either state that the cameras in question 
did or did not belong to LEE HARVEY OSWALD. 
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.,. ROBERT LEE OSWALD was interviewed at his residence, 
1009 Sterra, and furnished the following information: 

About 1957 LEE HARVEY OSWALD purchased a camera 
at about the time he first went into the United States 
Marine Corps. About 1959 when he went to Russia, he left .. 
this camera with his brother, ROBERT L. OSWALD, at Ft. Worth. --
About August 1962 after returning from Russia, LEE HARVEY 
OSWALD regained possession of this camera from ROBERT L. 
OSWALD at Ft. Worth. He retained possession of this camera 
so far as ROBERT L. OSWALD knows until his death on November 
24, 1963. In December 1963 ROBERT L. OSWALD obtained this 
camera along with other effects of LEE HARVEY OSWALD from 
the home of MRS. RUTH PAINE, Irving, Texas. To the best of 
his knowledge the camera did not have film in At at that . 
time, and he has no undeveloped film or pictures made with 
this camera. 

ROBERT L. OSWALD made this camera available, and 
it is a Duo-Iens Imperial libflex made in the United States 
of Amerida. It is aluminum colored and has a matshing gray 
plastic carrying strap. The film size is indicated as 21 x 
21 and it uses roll film No. 620. It has a place for a 
flash attachment, but ROBERT L. OSWALD states that to the 
best of his knowledge LEE HARVEY OSWALD did not have any 
flash attachment for it. 

ROBERT L. OSWALD also made availablet  a black bake- 
lit.e Eastman Baby Brownie Special box camera which uses film 
size 127, roll type. This camera is broken, and the winding 
device is missing. This camera originally belonged to LEE 
HARVEY OSWALD and ROBERT L. OSWALDadvised that he first 
recalls seeing this camera about 1953 at New York City. At 
that time ROBERT L. OSWALD was in the service and was visit- 
ing his mother, MARGUERITE OSWALD, and his brother, LEE' 
HARVEY OSWALD in their home in New York City. About 1958 
ROBERT L. OSWALD again saw this camera when LEE HARVEY OSWALD 
gave it to ROBERT's daughter CATHY., This occorrs1 at Ft. 
Worth, Texas and to the best of ROBERT L. OSWALD'sAnowledge 
LEE HARVEY OSWALD did not have this camera in his possession 
subsequent to 1958. He stated that he believes the camera 
was in working order when LEE HARVEY OSWALD gave At to CATHY 
but that it has not been in working order for a sonsilerable  
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Date  2/20/64  

1 

M'1 

ROBERT LEE OSWALD, also known as ROBERT L. 
OSWALD, 1009 Sierra, brother of LEE HARVEY OSWALD, ad-
vised that on January 13, 1964 'MSS HERBERT MARTIN, 
business manager for MARINA OSWALD, told him that MARINA 
had told MARTIN that when RICHARD NIXON visited Dallas, 
date unknown, MARINA found out that LEE HARVEY .OSWALD in-
tended to shoot NIXON. 

MARTIN indicated to ROBERT OSWALD that MARINA 
had locked LEE HARVEY OSWALD in the bathroom the entire 
day that he planned to shoot NIXON to prevent him from 
doing so. 

ROBERT OSWALD stated that on the same date 
that MARTIN related the above information to him MARINA 
-also told him the same thing during a trip to the cemetery 
to visit the grave of LEE HARVEY OSWALD. 

ROBERT OSWALD does not know where LEE HARVEY 
OSWALD and MARINA were living at the time that LEE 
HARVEY p3anned to shoot NIXON ani does not know when 
this imr!Jent olr:urred but vaguely recalls NIXON's visit 
to Dallas as being in the summer or early fall of 1963. . 

ROBERT OSWALD stated he does not recall MARINA 
statirg how she knew that LEE HARVEY p0„anned to shoot NIXON. 
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1g29 Sierra, was ir.'_.er'7tewel 
t his residen:e ani furnished the-toliowing ir:fr:mation: 

In a diary which he has ROBERT L. CSWALD has re-
t.firded that on Sunday, January 13, 1964 he hag 6onvereations 
with MARINA OSWALD, his sister-in-law,. and Jill "AR' IN her 
businees manager about the possible intention f LEE HAR'V'EY 
OSWALD to kill RICIMARD NIXON, former vile-preeflent ct the 
T.Inited States. ROBERT L. OSWALD advised that after examining, 
a calci.nlar he knows that these'conversations toCk place on 
Sunday, January 12, 1964 and that he erroneously recorded 
the date as January 13, 1964. 

At about 2 p.m. on January 12, 19f.4 ilt:::.ERT L. 
02WALD visite.l. in the home of JIM MARTIN at Dallas, Texas 
wherf. MARINA OSWALD was residing at that time. He was'talk- 

t^ JIM MARTIN in the den, and MRS. MARTIN and MR3. 	 
OSWAL7s4  wife of ROERT L. OSWALD, were in anct!..tr pl,rt of 
the room near the Rink. JIM MARTIN leaned .close to him and 
in a low tone that could not be heard,by the tr woslien told ' 
ROBERT L. OSWALD that MARINA had told him (:(?Art,)tst LAE,- 

RAINEY OSWALD had intended to shoot RICHARD NIKON (former 
vise-president of the United States). ROBERT immediately 
asked JIM MARTIN for the details of how and when this was 
supposed tc have happened. JIM then told him that MAPTNA, 
wt:ile not mentioning any dates, had said that cne ley LEg 
HARVE1 OSWALD was going to go out and shoot NI X(31 and told 
MARINA about his intentions. LEE then went into the bath.,  
room, and MARINA said that' she locked the door and kept him 
In the lathroom all clay.' MARTIN did not indl -oi,,te when this 
e.7Aurred or where LEE and MARINA OSWALD were 11 log 	that 
time and arparently na 1 no otherfdetails,sinse 
furnieh thm. 	 , . r 

ROPER? L. OWALD stated that at the tm.= thlia 
Information was furnished by 411M MARTIN they hO le.en e,lis- 
ue3ing various maters pertaining to , MARTIN;e 	 _ 

al hueinele rilArAger fnfr,  MARINA OSWALD and'thas 	reglt 
JIM was 	tilling him in on some addltiona:i Infon 
t!-at 	hal learne;!. Re stated that. MARTIN d:d 	Iriiica te 
when this inMpmattca i'.1ape.to his attentiun, 	tr:!. / the s 
general trend 	the c.,:nveri4ation believel 	1.1AaTeA ha! .  
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• 
On that same date, Sunday, January 12, 1964. at 

about 3 p.m. while in ROBERT L. OSWALD's car on the way 
to the grave of LEE HARVEY OSWALD in the Rose Hill Cemetery,_ 
Pt. Worth, Texas, MARINA OSWALD told ROBERT that on one 
occasion LEE had stated hd was on his way to kill NIXON. 
MARINA stated that LEE went into the bathroom where they 
were staying, and that she locked the door behind him and 
kept him in the bathroom all day long. ROBERT then told 
MARINA that JIM MARTIN had already told him about the matter 
and asked MARINA if LEE was Very mad when she dial this to 
him. MARINA stated that at flret LEE was mad but by the 
time she let him out he had.ehlmed down. ROBERT asked MARINA 
if LEE beat her after she let him out of the 'bathroom. 
MARINA replild, "No.:  he didn't spank me." 

ROBERT OSWALD stated that he is sure that MARINA 
knew who NIXON was but that she did not mention any date 
or place. ROBERT stated he was sure this occurred at Dallas 
and 4.t the time he did not ask her when it occurrel because 
he,recalled having seen somethingin the paper not too long 
previously about NIXON visiting Dallas. He stated that he 
thought this was in the fall of 1963. ROBERT also stated 
that the brevity of MARINA's account to him my haTe been 
due partly to her -limited English vocabulary. (He stated that 
he did not question MARINA as to how'she could prevent LEE 
from breaking the dooridownror getting out of a, winkw and 

- does not know anything about the phySicaI set up•of the 
bathroom that she was describing. He stated that in hil 

.mind he is sure she 14 describing something that ra.....tItally, 
happened between . h4r and LEE HARVEY OSWALW 

RaiERT L. OSWALD advised that he had rc,t P.trnicthed 
the above information to any representative cr 
the Unitel States government until he furnished it ty the 
FBI on Fsbr:ary 19,1964. 
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1 
	 Dote  2/29/64  

ROBERT L. OSWALD, 1009 Sierra, was interviewed at his 
place of employment, The Acme Brick Company, and furnished the 
following information: 

On January 19, 1964, both MARINA OSWALD and JIM MARTIN, 
her business manager at that time, mentioned something to ROBERT 
OSWALD ibout the possibility that LEE HARVEY OSWALD'bad attempted 
to commit suicide at one time. Both stated they bad known nothing 
about it until some mention was made of an entry to this effect 
in the diary of LEE HARVEY OSWALD found by federal investigators. 
Both MARINA and JIM stated they bad never 'heard of any attempt by 
LEE HARVEY OSWALD to commit suicide, but MARINA stated she had 
noticed a scar on LEE's wrist and hag asked him about it several  
times. LEE did not answer her queries and never made any explanation 
as to how he got this scar'. 

ROBERT L. OSWALD stated that other than as set out above, 
be had never heard of any attempt by LEE HARVEY OSWALD to commit 
-suicide, does not recall any comment or discussions by LEE HARVEY 
OSWALD on the subject of suicide, and does not recall ever seeing 
a scar on either of LEE HARVEY OSWALD's wrists. 

1146' 

on 2/28/64  of  Denton, Texas 	FBI. DL 100-10461 

by Special Agent 
BARDWELL D ODUM and ANATOLE A. BORytiletiovew  2/29/64 

This docantont contains neither rscomenandations not conclusions of the FBI. It Is the property of the FBI and is loaned to 
you Gooney; It and Its contents arc not I. be distributed outside Tear opener. 

- 	 • 	 • 0' .■ 	 • 	 47areT,fW 

4:S fr.  aiti eittiglateeZjgetie a.  • #16.1%.,6  

Arg -fiotaAkt -3A41:2215Pli 	 • __:""UN4Mg1C411= 



1 

DL 100-10461 
RPG/ds 

On February 19, 1964, ROBERT LEE OSWALD, 1009 Sierra, 
Denton, Texas, made available to SA's BARDWELL D. ODUM and 
ARTHUR E. CARTER a notebook diary prepared by him in his 
handwriting, a copy of Which was made. The contents of this 
notebook diary are hereinafter set forth.: 	• 

'8-28-63 • 

"Thomas Jefferson • 
"Born April 2 1743 0.6 (April 13th) 
Died July 4th 1826 

"From his Autobiography. 

"'Nothing is more certainly written in the book 
of fate, than these people (Negroes) are to be free; 
nor is it less certain that the two races, equally 
free, cannot live in the same government.' 

"'I sewed with General Washington in the 
legislature of Virginia, before the revolution, 
and, during it, with Dr. Franklin in Congress. I 
never heard either of them speak ten minutes at a 
time, nor to any but the main point, Which was to 
decide the question. They laid their shoulders to 
the great points, knowing that the little one would 
follow of themselves.' In a body to Which the 
people send one hundred & fifty lawyers, Whose 
trade is to question everything, yield nothing, and 
talk by the hour, how can it be otherwise? 

"'How the good should be secured & the ill 
brought to rights, was the difficulty.to refer it 
back to a new Convention might endanger the loss of 
the Whole. My first idea was, that the nine States 
first acting, should accept it unconditionally & 
thus secure What in it was good, and that the four 
last should accept on the previous condition, that 
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"certain amendments should be agreed tot but a 
better course was devised, of accepting the Whole, 
& trusting that the good sense & honest intentions 
of our citizens, would make the alterations Which 
should be deemed necessary. 

"'Were not this great country already divided 
into States, that division must be made, that each 
might do for itself What concerns itself directly 
& what it can so much better do than a distant 
authority. Every State again is divided into 
counties, each to take care of What lies within its 
local bounds; each county again into townships or 
wards, to manage minute details; and every ward into 
farms to be governed each by its individual pro-
prietor. Were we directed from Washington When to 
sow,.and When to reap we should soon want bread. 
All know the influence of interest on the mind of 
man, and how unconsciously his judgment is warped by 
that influence. To this bias add that of the esprit 
de corps, of their peculiar maxim and creed, that 
"it is the office of a good judge (or anyone with 
power - my own idea to add the presceding abstract 
statement) to enlarge his jurisdiction", & the 
absence of responsibility; 

do not charge the judges with wilful & 
ill-intentioned error, but honest error must be arrested, 
Where its toleration leads to public ruin. 

"'But it saves the Republic, Which is the first 
& Supreme law.' Jefferson spoke in regard to the 
impeachment of judges but I believe this should apply 
to all public offices, Whether state or Federal. 
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"December 6, 1963 

"For the history of the pass 2 weeks as 
seen thru my eyes & heard with my ears & felt 
with my body I write for future references 
for myself & for future members of the family. 

"Friday - November 22, 1963 

"I was out to lunch, on this never to be 
forgot day, with Bill Darwin, Burnette Henry, 
Bob Oesch & Bud Adams all of the Rene Birdh 
Co. As we were leaving the Jay's Grill in Denton 
the cashier commented 'Have you heard (Speaking 
to all of us) that the President had been shot'. 
This was approx 1:00 P.M. As we walk to the 
car generally we all had doubts if it were true 
are not. Scion as we entered the car the radio 
waa turned on & it was real enough but at this 

. time the reports were not stating how serious 
the President was or Gov. Connally. 

"We were on the yard of the 'Old' Denton 
Plant When a man from the sample dept. said that 
President Kennedy was dead. It seems untrue or 
hard to believe it was unreal & I'm sure none of 
us there really grasped the full meaning of that 
statement. 

"We return_ to the New Denton Plant with 
vary 	degree's of comment's from everyone in 
the car. Soon as we stepped from the car someone 
said we should have our flag at half-mast. This 
was done promptly. 

"After about h hour in the office we went out 
in the yard at the New Plant and returned to the • 
office approx.1/2 - 3/4 hr. later. 
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"I returned to my desk & worked on some 
papers for about 15 min & left my office & 
walked up to the front desk; or rather into 
Marvin Ellis office & Nini,Providence the 
receptionist is located there also had a 
portable radio going. I remember that the 
radio annoucer said Lee's name & Miss Provi-
dence said 'Oswald' with shock & realization 
in her face -- then the second time Lee's 
name -- then it hit MO my statement was 
'That's my kid brother.' I turned & went to 
my phone & called Vada & asked her if she had 
heard_ She had not. I explained briefly & 
told her I would be home shortly. 

"I received, before leaving the office, a . 
phone call from Wilt Osborne credit manager in 
Fort Worth stating 'Bob brace yourself your 
brother has been arrested' to this I replied 
'Yea I know I just heard.' He' advised me that 
my mother was trying to reach me & gave me a 
number to call. I called & we agreed to meet in the 
Baker Hotel in Dallas & that a Star-Telegram 
report would take her there. 

"I left the office & came home & on arrival 
Vaia & I agreed best to call her folks & have 
them pick up the kids & herself (at first Veda, 
insisted on going with me -- I am thankful I would 
not let her go). 

"I called the Fort Worth General Office & 
asked for Harry Regen but he was on a long distance 
call eo I asked for Bill Darwin & advised him I 
needed to go to Dallas & he stated yes he had heard 
& something like Do What you need to do & don't 
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"worry about the office, also the Y.S.I. had 
called the office for me. 

"I called the F.B.I. Fcrt Worth office 
and spoke to a Mr. Jennings & informed him . 
that unless he wanted me to do something else 
I was going to Dallas & he asked that I go to 
the F.B.I. Office in Dallas soon as poesible. 
I advised him I would arrive around 5 P.M. 

"It was arprox 5:15 P.M. as I rang the 
night bell at the F.B.I. Office.  Strange but 
I do not recall the agent name Who interviewed 
MP for 2 hours of When was the last time I saw 
Lee? Cr When lets the lest time I wrote him or 
heard from him? This was a en interview with 
no prepare applied to me. His first statement 
was I had a right not to answer any questions. 
My reply was I didn't need a lawyer & he could 
feel free to aek any question. On completion 
cf our talk I as7eed Vbere was Lee being kept & 
he sail 'Dallas City Jail or Police Station._ 

"I walked into the Police Station around 
71.5 P,M. & want upon in a elevator but it was 
the wrong floor. 

"I found a Capt. of Police in Traffic 
Division eating his dinner & asked When, I could 
find someone in charge Cf the case. I then 
introduce_ myaelf. Ue stop 	eating & tried to 
call upstairs but all the lines were busy, so he 
said he would take me up. As we stood waiting on 
the elevator I reach into my left-band rear 
pocket for a handerchief & apparently or a_ least 
I feel almost certain thAt the Capt. thought I was 
reaching for a gun because he turned as to prepare 
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"himself but then he saw it was a hanlErdhief. 
We went upstairs and he found Capt. Pritqrwho 
was in charge of the case. We shook hands & 
he asked that I wait in another office. The 
office I went into was were mother was & a 
Star-Telegram reporter & 2 or 3 F.B.I. Agents. 
Two olthe Agents name_ were Brown. . 

"Mother & T talked briefly & after about 30 
min. we were taken across the hall to nye 
Marina & the 2 children were (this was the first 
I knew of the new baby). A Mrs. Paine was also 
present. We talked a little & shortly Mrs. 
Paine-- Who the police had been talking to came 
cwt. of the office & Mrs. Paine introduced us. I 
did not like the appearance of Mrs. Paine nothing 
really to put my finger on but I4just had a 
feeling. 

" still do not know Why or how but Mr. & 
Mrs. Paine are aomehrw involved in this affair. 

"Shortly thereafter Mother, Marina & chradren 
&.the Paines left to go to the Paine's house in 
Irving 6 I advised them I would stay there & ate 
them tomorrow. 

"I siord around for a short While & finally 
started n conversation with a Cummings (I believe 
this wag his num). We of course, discuss the 
hlippen 	of the date and I do not feel 'we were in 
any type of 'formal or informal interview we were . 
just talking. This office_ did state he did arrive 
at the movie shortly or during Lee's arrest. He did 
give me my first 'in 
	

hand report & generally it -  ----- 
Wen as announced in the radio & thru the press. That 
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"he was capture_ in the theatre after shooting 
a policeman later identified as Tippiti.. Also be 
was thought to be involved with the President's 
death. We talked about 30-45 min & I finally 
diaided I could gain nothing this night -- this 
night of unspeakable horror. 

"I walked to my car about 7 blocks away (I 
was not known to reporters at. this time & was not 
b'there1 at all) 6,1 just started to drive to 
drive down Highway 80 to Fort Worth & returned to 
Dallas by the turnpike the only stop I made was a__ 
midway for gasoline. I do not recall my thoughts 
other than 1 was attempting to arrange my thoughts 
& my fears in my own mind.-  

"I arrived tack in Dalian approx. lOgZO PM 
& check into the Sktler-Hilton Hotel, Which is 
located actoas the street from Dallaa Police 
Statton. After che..:king in I went to my roam & 
then decide_ t" eat something, Which 7 did in'the 
•coffet ehnp_ I had a ham -sandwich.. 

"After eating I decide_ to go back to the . 
Police station this was approx 11:15 P.M. maybe 
11:30 Pm anywey I asked to see Capt. Fritz again 
and was takina to his office but again he was busyi 
however as I etool outside of his office an F.B.I. 
Agent who_ name I do not recall aiked if he could 
not steak with me and of course I said yea. We sat 
Ina emall office & another F.P.I. Agent came in & 
we start;  & coverel more or lees the FOLM3 ground 
covered by the original interview with the exception 
of nne thing the man name who had come to my house 
in Ft.. Wroth while Lee was there this WAS Mr. Peter 
Gregory (I later became to know him, at leaat a 
little bit, and find him to be a fine person). At 
approx 11855 one agent left and returned and said 
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"12-7 Robert you might as well know now they are 
charging ycur brother with the President 
death;(he had all ready been charged with 
Policeman Tippitt death)_ I looked at my 
watdh_ it was a few minutes after 12 midnight. 

"I left the Police Station a few minutes 
later & as I walked to the hotel appro01 block . 
away my body suddenly began to shake all over -
however I regained control by the time I ready_ the 
entrance to the hotel. This young body of mine had 
then started to react to this unbelievable day & 
during the next 7 days especially my young body_ 
mind & soul was age] a great deal. 

"I vent to bed this Friday night of November 
22, 1963 but I know I never really went to sleep. 

"Saturday November 23, 1963 

"I started moving about at 7 AM took a shower 
& because I didn't have a comb, raeor or anything 
I went to the drugstore & purchase_ a comb's, hair 

returned to my room combed myZnair & left for 
a shave in the hotel barber shop." 

"The barber Who shaved me & the barber in the 
• next Chair had a discussion on the past day's 

happening. I listened intensedly & even now (2 weeks 
later) I cannot recall but one point & that was made 
by the barber Who shaved me.' The point was even'the. 
crime Lee was charge_ with he deserves like anyone 
else a just& fair trial. 'I never commented to any 
part of the discussion but I did leave my barber a 
500 tip. 
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"I went, without breakfast, to the Police 
Station and after hanging around for 34-40 min 
I thought that since charges had already been 
made that the District Attorney's office might 
be the place to contact. I called from the first 
floor of the Police Station & was advised by an 
Asst. D.A. that the D.A. was not in but expected 
shortly & for we to come to his office. 

"12-11-6, When I arrive_ the D.A. Mr. H. Wade was 
there & I waa shown right in & also met 1st Asst. 
D.A. Jim Bowie. We talked for about 1 hour or so 
mostly general things about When & Where Lee 
trail w:ull by held & would it be a Federal case 
nr net. The answer was.no tc Federal case since 
it was n't against. Federal law to kill a President. 
All of cur conversation waa pleasant & not to_ 
infuziattng on either side. 

"I rezeivel a call from Mother.while I was 
at the D.A.'s esffice & ehe advised that she was 
at the raker hotel (I believe) & was with Life 
Magazine reporters. She stated eke Capt. Fritz 
het agreed f.:7.r us to see Lee around 12 noon. I 
left the D.A.'s office at apprcx 11 AM & went to 

h:tel. I remembered I walk there I believe 
it was 6 or 7 blocks. 

"When I came to the hotel rlom 2 Life men 
were there one F.B.I. Agent by the name of Odum & 
an interpeter (She was a mess just to tree this 
interpetet l . Marina apparently did not; want to' 
talk to the F.B.I. at this time so we made ready 
to go to the jail to see Lee. 

"We arrive/ apkrox 12 noon & were asked to wait 
for a little bit before we could go up. As we were 
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"waiting a men asked if he could talk with me. 
This .was Mike Howard of the United States Secret 
Service. Mr. Howard stated that he would like 
certain facts about Lee & myself. I indicated 
I would be more than willing to answer any & all 
questions the beet Iocould. We had an interview 
that lasted perhaps 1 hour"or so, with vary___. 
degrees of interruption.. Her•mentioned that Mrs. 
Kennely wsa interested in our background etc. at 
the very first Fart of the interview. Later. as 
we talk__ I mentioned to him that perhaps thru 
this direct means I could express my deepest 
sympathy on the death of the President my voice 
broke & I culd not::"It9nish. Mr. Howard stated 
he knew wbat I was trying to .say. 

"Wther & Marina & the children went up to • 
see LSe & I was tcld I would- go later. 

"Abr:ut this time a Mr. Kelley came into the 
office Where Mr. Howard & I were talking. Later 
I found out this was Inspector Tcm Kelley of 
United States Secret Service. We talked for a 
.few minutea off .& on as we were having a few 
interrupticJna again. 

"Mike Howard, Mr. Kelly & myself talked about 
Whether or not Lee upon seeing me would say any-
thing to me because he (Lee) did not at any time 
aldmit to any Fart of the Whole unbelievable mess. 
I stated I would do my best. (Do not misunderstand 
here my Whole intention then as now was to find out 
the truth & nothing else). 

"Approx 3215 PM I went up to see Lee & as we 
came face to face thru the glass he motioned for me 
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• to pick up the telephone which we were to talk thru. 
His first statement to me was 'How are you' I reply__ 
O.K. & I asked if he was O.K. (He did have cuts & • 
bruises on his face) He stated that he was,O.K. & 
that they were 'treating me well.' I do not recall 
everything we say_ I did try to point out to him 
that the evidence WAS overwhelming that be did kill 
the vilice officer Tippitt & Possible the President. 
To this he replied do not form any opinion on this 
so called evidence. All the time we were talking:I 
serched his eyes for any sign of guilt or Whatever 
you call it. There was nothing there'-- no guilt no 
Shame no nothing Lee finally aware of my looking 
into his eyea he stated 'You will not find anything 
there.' I tried to talk about'his family (Marina & 
the babies) He said 'How about the little one I 
want a boy but you know how that goes.' Re asked 
that I not come every day to see him but he did want 
me to come though & .visit with him. He talked about 
the Paines as his friends & that they would take care 
of Marina & thildren. I stated what he considered 
to be his friend were not necessaiy_lane, I did this 
to try to get thru to him, to me his answer was 
mechanical & I was not talking to Lee I knew. A 
police officer finally tap 	'Lee on the shoulder & 
Lee said that was all & his last words were 'See 
you.' These were to be the last words I would ever 
hear from him. 

"Mr. Tom Kelley & Mike Howard were waiting out-
side the door for me & as we enter the elevator & 
the door closed I.said 'He did not say anything because 

. (I forgot this up above) the first thing Lee said was 
that the line is tapped. Mr. Kelly said if it was he 
would not be asking me What was say_. 
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"We discussed briefly what was said & we all 
. agreed that maybe if we had peen allowed to enter 

into a room & not over telephone things might have -
been different, but we also agree_ this was.now 
out of the quest on since he (Lee) would feel 
everything is tapped or wired. 	• 

"I left the Police Station & went to the hotel 
& mother & Marina & babies had been moved to another 
motel by the Life reporters. This was the Executive 
Inn. I called there & told mother I was going to 
the farm & would see them in the A.M. 

"When I arrived at the farm Mike Howard "lad 
called & left word for me to call back_ Whed finally 
I reach_ him he stated he wanted to know Where Mother 
& Marina were & I gave him the room number & telephone 

- number at the Executive Inn.• 

"Sunday November 24, 1963 

"Around 8;45 A.M. Mike Howard called again and 
advised Mother had call Mr. Gregory & was upset 
over reporters showing up and bothering her & Marina. 
I $1-40;ed him I would meet them there (Executive) 
around 10;30 A.M. 

"When leaving I decided to go thru Fort Worth 
rather than to Denton & then to Dallas as I had 
advised Mike Howard. I stop 	at a phone booth as 
I entered Fort Worth & called Mike Howard & we 
agreed to meet at the Howard Johnson on the Turnpike. 

• "I arrived first & they that is Mike Howard, 
Charlie Kunkel & Mr. Gregory. We had a cup of coffee-
but before sitting down I was introduced to Mayor 
Vandergriff of Arlington also some others (about 2 
men) Who I do not remember. (Believe these were -- 
police officers of Arlington). 
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